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Styrelsemöte 2022-05-23 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Johanna Bygdell, Ulf Lindahl, Pelle Molin och Magnus Selling (via telefon). 
Adjungerad: Mattias Nordlander (punkt 9) 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 

1. Mötet öppnas 
Mötesordförande Pelle Molin förklarade mötet öppnat. 
 

2. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-04-27 godkändes och läggs till handlingarna. 
 

5. Ekonomi 
Inget stort att rapportera, det är mest löpande kostnader som hanteras just nu. Medlemsavgifter 
2022 ska snart faktureras. 
 

6. Fråga om åtkomst till toalett/dusch i klubbstugan 
Förfrågan har kommit från Härnö Outdoor Lodge om ev. åtkomst till toalett/dusch i HOK´s 
klubbstuga för ställplatser för husbil/husvagn. 
 
Styrelsen beslutade att 
Ulf tar kontakt med Stugkommittén för att få mer underlag till ett ev. beslut, troligen vid nästa 
styrelsemöte 8 juni.  
 

7. Vindkraftspengar 
HOK har erhållit medel för både Utomhusskåp för hjärtstartare samt Bänk/trapp nedanför 
klubbstugan. 
 
Styrelsen beslutade att 
Pelle tillfrågar Johan E om han kan ordna utomhusskåp till hjärtstartaren. 
Pelle tillfrågar Johan E om han kan kolla med Per E om att ev. be kommunen hjälpa till planering och 
byggnation. Stugkommittén kanske också blir inblandade. 
 



2 (3) 
 

8. Information från olika verksamhetsområden/kommittéer 
Klubbkläder 
Kicki Lindström har informerat om att klädbanken är beslutad och snart igång. 
 
Hemsidesgruppen 
Möte med hemsidesgruppen genomfördes 22 maj. Kravspecifikation vid köp av tjänsten är 
fastställd. En av två potentiella leverantörer är sannolikt aktuell. Båda dessa leverantörer har avtal 
med SOFT. Arbetsgrupp för överföring av data är på gång, med personer från styrelsen och olika 
viktiga funktioner. Underlag för beslut är troligen klart till nästa styrelsemöte (8 juni). 
 
Stugkommittén 
Lördag 11 juni kl 10-16 genomförs en målardag. Deltagarna bjuds på lunch. 
 
Information från ordföranden 
1. RF-Sisu  
Ansökan om återstartsstöd från RF-Sisu är inskickat till Annika Zell. Det ansökta bidragets storlek är 
23 000 kr för att täcka klubbens kostnader för buss, mat och boende. 
2. Ansökningar till SOFT från deras ”Omstartsstöd” 
a. Bidrag á 15.000 kr har sökts och godkänts för sociala aktiviteter. Motiveringen var bidrag för att 
täcka kostnaderna för kompislägret som arrangerades tillsammans med SOK i Härnösand (5.000 kr) 
samt pengar (10.000 kr) för komplettera ungdomarnas redan intjänade 6.000 kr för att kunna 
genomföra en resa.  
b. Ansökan är inskickad för att möjliggöra inköp av tränings-T-shirts till ungdomarnas Poängjakten. 
Det sökta bidragets storlek är 18.000 kr, (100 t-shirtar á 180 kr). Besked inväntas från SOFT. 
3. USM- 2024 
Planeringsarbetet inför USM-24 har påbörjats av tävlingsledarna Magnus Nordgren och Anna 
Memmi. 
 
Kartor 
Revidering av Finsvikskartan påbörjas under maj 2022. 
 

9. HittaUt och ungdomskommittén 
 
HittaUt 
Sammankallande för HittaUt, Mattias Nordlander, var adjungerad till styrelsemötet. Mattias 
berättade bl.a. att HittaUt 2022 är igång och fungerar enligt plan. Organisationen och personerna 
kring HittaUt fungerar generellt bra. Webbdelen sköts av Martin Stattin och Ulf sköter 
kontrollpunktsgruppen. Det som behöver säkras är bl.a. kartansvaret. Specifik kartkompetens 
behövs inför 2023 och framåt. Dessutom behövs en ny sammankallande för HittaUt. Det finns stor 
potential att framöver dra in sponsormedel. Sponsorpersonen/-erna behöver inte vara samma 
människa som är sammankallande. Huruvida intern ”platsannons” för sammankallandefunktionen 
ska skrivas på hemsidan diskuterades. 
 
Poängjakten 
Detta är en rolig aktivitet som kan göra stor effekt på glädjefaktorn bland barn och ungdomarna i 
klubben. Enklare T-shirt med HOK-tryck föreslås som ett pris.  
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Styrelsens beslutade att 
Buffar och tröja ska köpas in. Johanna kollar med Kicki om hon kan ansvara för beställningen.  
 

10. Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor noterades. 
 

11. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
 
Drogpolicy och stugpolicy – alla i styrelsen läser på inför 8 juni. Ulf skickar ut HOK´s stadgar och de 
båda policydokumenten inför mötet. 
 
Övrigt att ta upp vid nästa styrelsemöte kan vara diskussion/samarbetsavtal med bågskytteklubben 
samt var frågan ligger kring Brännans IF och deras byggnader. 
 
Nästa styrelsemöte är onsdag 8 juni kl 18-20 i HOK´s klubbstuga. 
 

12. Mötet avslutas 
Mötesordförande Pelle Molin förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Pelle Molin   Johanna Bygdell 
sekreterare   mötesordförande   justerare 


